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Schriftelijke vragen 
 

ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college c.q. de 

burgemeester. 

 

Fractie: PvdA – Groen Links 

 

Onderwerp: Intensief gebruik van provinciale gronden rond natuurgebieden Natura 2000 en in het 

bijzonder de Engbertsdijksvenen 

 

Datum: 17-mei-2018 

 

Beantwoording:  
 

Vraag 1: Bent u bekend met deze signalen en deelt u de zorgen over de 

natuurwaarden op en rond deze percelen en in het bijzonder de Engbertsdijksvenen? 

 

Antwoord:  

In het gebiedsproces Engbertsdijksvenen werken partners aan de bescherming van 

natuurwaarden van het gebied. Van de deelnemers aan het gebiedsproces, 

vertegenwoordigd in de Bestuurlijke Adviescommissie (BAC) en de ambtelijke 

Klankbordgroep, zijn er bij ons geen signalen binnengekomen. Wel is er door een van 

de deelnemers aan het Platform Platteland een vraag gesteld, die ambtelijk is 

beantwoord. Of dit de door u bedoelde percelen betreft, is ons niet bekend. 

 

Vraag 2: Weet u welk beleid de provincie voert bij de verpachting van provinciale 

gronden rond kwetsbare natuur. Wanneer worden er wel en wanneer worden er geen 

restricties opgelegd?  En bent u tevreden over de uitwerking van dit beleid? Heeft u 

hierover als gemeente Twenterand overleg met de provincie? 

 

Antwoord: 

Wij zijn niet bekend met de exacte wijze waarop de provincie de aangekochte percelen 

rond de Engbertsdijksvenen verpacht. Uw vragen hebben wij aan de provincie 

doorgespeeld. Zodra hierop een reactie van de provincie komt, zullen we deze aan U 

doorzenden. 

 

Vraag 3a: Bent u bereid om hierover met de provincie in overleg te gaan en te pleiten 

voor een gebruik van de agrarische gronden die passen bij het toekomstig gebruik en in 

het stand houden van belangrijke natuurwaarden? 
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Antwoord:  

De provincie is ook in de BAC en de Klankbordgroep vertegenwoordigd. In die 

overleggen zullen wij uw vragen aan de orde brengen. 

 

Vraag 3b: Weet u hoe de partners van ‘samen werkt beter’ aankijken tegen het 

intensieve gebruik van agrarische gronden en de daarmee gepaard gaande verlies van 

bestaande natuurwaarden in en om Natura 2000-gebieden? Bent u bereid hierover met 

hen het gesprek aan te gaan met als doelstelling het gebruik van die gronden meer aan 

te laten sluiten bij de daar aanwezige natuurwaarden en natuurdoelen? 

 

Antwoord:  

Hoe de partners van ‘samen werkt beter’ tegen dit onderwerp aankijken is ons niet 

bekend. Het onderwerp is (nog) niet geagendeerd voor de BAC bijeenkomsten of de 

Klankbordgroep.  

 

Vraag 4: Herkent u het demotiverend effect van dit landgebruik op de vele vrijwilligers 

en professionals die zich enorm inzetten voor onze natuur? Bent u bereid met hen 

hierover in gesprek te gaan? 

 

Antwoord:  

Wij zullen het onderwerp agenderen voor de eerstvolgende bijeenkomst van het 

Platform Platteland. 

 

Vraag 5: Kortgeleden heeft de Provinciale Staten van Gelderland besloten over te gaan 

op zoveel mogelijk natuur-inclusief beheer van provinciale gronden. Deelt u met ons het 

enthousiasme over dit besluit en bent u bereid te kijken naar de mogelijkheid om ook in 

de gemeente Twenterand, samen met de provincie voor deze aanpak te kiezen? 

 

Antwoord:  

In de overleggroep Meekoppelkansen Engbertsdijksvenen (waarin ook de gemeente 

ambtelijk is vertegenwoordigd) is ‘natuurinclusieve landbouw’ als een van de  

mogelijkheden  geïnventariseerd. In Natuurboer Jan Broenink zien we daarvan een 

mooi voorbeeld in onze gemeente. 

 

 


